
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Side 1/2 

 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 466 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 466 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 17. januar 2022. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Jeppe Bruus (S).  

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 

               Rasmus Krogh Pedersen 
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Spørgsmål nr. 466 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren oplyse, hvor mange antal sms’er Søren Pape 

Poulsen journaliserede som daværende justitsminister i sin sam-

lede ministertid?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet kan oplyse, at ministeriets journalsystem ikke er indrettet 

på en sådan måde, at det ved en elektronisk søgning er muligt at finde frem 

til, hvor mange SMS-beskeder, der er journaliseret af en konkret medarbej-

der eller minister. Besvarelsen af spørgsmålet vil derfor kræve en manuel 

gennemgang af alle dokumenter i ministeriets journalsystem, som er oprettet 

i den relevante periode.  

 

Mere generelt kan der henvises til Justitsministeriets besvarelse af 1. no-

vember 2021 af spørgsmål nr. 110 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, 

hvori der er redegjort for reglerne om journalisering af SMS-beskeder. Det 

fremgår af besvarelsen bl.a., at det efter Justitsministeriets opfattelse i prak-

sis generelt vil have undtagelsens karakter, at en SMS-besked er journalise-

ringspligtig, og at der kun i meget begrænset omfang journaliseres SMS-

beskeder i Justitsministeriet. Det tilføjes i øvrigt, at dette erfaringsmæssigt i 

særdeleshed har gjort sig gældende for skiftende justitsministre.  
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